
 

 

Αθήνα, 28 Ιουνίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς: 

• Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

• Εσωτερικών  

• Υποδομών και Μεταφορών  

• Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

ΘΕΜΑ: «Ο Ανάβαλος και τα χωριά μας εκπέμπουν ΣΟΣ. Η κυβέρνηση και οι τοπικοί 

παράγοντες της ΝΔ να αφήσουν τις μεγαλοστομίες και να δώσουν τώρα λύση» 

 

Εδώ και περίπου 6 μήνες οι ΤΟΕΒ Αργολίδας έχουν κρούσει την καμπάνα του κινδύνου για 

τα όσα σήμερα ζει ο Νομός μας, αναφορικά με τον «Ανάβαλο». Με κοινή τους ανακοίνωση, 

από τον Δεκέμβριο κιόλας του 2023, οι Οργανισμοί Εγγείων Βελτιώσεων μιλούσαν για την 

ανησυχητική κατάσταση της λειτουργίας μιας μόνο αντλίας στο έργο, από τις συνολικά 5, ενώ 

προειδοποιούσαν για την τραγική κατάσταση που άμεσα θα μπορούσε να αντιμετωπίσει η 

άρδευση στην Αργολίδα.  

Η ώρα μηδέν για τον «Ανάβαλο», δυστυχώς έφτασε, αναδεικνύοντας τις κωλυσιεργίες των 

Υπουργείων και της Περιφέρειας, όπως και την έλλειψη σχεδίου από την πλευρά της 

Κυβέρνησης για την στήριξη των αγροτών.  

Την ώρα που ο αργολικός κάμπος ζει συνθήκες παρατεταμένου καύσωνα και έλλειψης 

βροχοπτώσεων, η μοναδική λειτουργούσα αντλία που παράγει μόνο 6.000κ.μ./ ώρα αδυνατεί 

να καλύψει τις ανάγκες της αγροτικής παραγωγής, με αποτέλεσμα να κόβεται το νερό σε 

ολόκληρα χωριά ή να δίνεται εκ περιτροπής, με τραγικές συνέπειες για τις καλλιέργειες, οι 

οποίες χρειάζονται νερό για να επιβιώσουν στις μεγάλες θερμοκρασίες.  

Επισημαίνεται τέλος, πως το κεντρικό αντλιοστάσιο του «Αναβάλου» λειτουργεί υπό το 

καθεστώς ασφαλιστικών μέτρων, λόγω των υπέρογκων οφειλών ενέργειας, γεγονός που 

ενισχύει περαιτέρω την πολιτική απαξίωσης των αγροτών από αυτήν την Κυβέρνηση.   

 

Επειδή η κοροϊδία των αγροτών της Αργολίδας πρέπει να λάβει τέλος και άμεσα να ληφθούν 

πρωτοβουλίες για την στήριξη του έργου του «Αναβάλου»,  

Επειδή η ολιγωρία των περιφερειακών και κυβερνητικών παραγόντων έχει φέρει τον Νομό 

μπροστά σε μια κατάσταση απόλυτης κρίσης και τους αγρότες σε απόγνωση,  

Επειδή πια είναι υπαρκτός και άμεσος ο κίνδυνος να καταστραφούν καλλιέργειες και να 

καταρρεύσει εξ ολοκλήρου το έργο του «Αναβάλο», 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5474

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/6/2024



Ερωτώνται οι αρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί : 

1. Γιατί δεν έκαναν τίποτα εδώ και μήνες που οι Τοπικοί ΤΟΕΒ προειδοποιούσαν 

για την αδυναμία λειτουργίας της μεγάλης αντλίας των 12.000κ.μ/ώρα; 

2. Γιατί δεν έκαναν τίποτα εδώ και χρόνια για να συντηρηθούν, να ενισχυθούν και 

να τεθούν σε λειτουργία και οι άλλες αντλίες που τελούν σε αχρηστία και 

σήμερα θα μπορούσαν να αποτελούν εναλλακτική λύση μπροστά σε αυτό το 

αδιέξοδο που βιώνουν τα χωριά του κάμπου της Αργολίδας; 

3. Τι νόημα είχαν οι μεγαλοστομίες της Περιφέρειας περί επιχορήγησης ύψους 100 

εκ ευρώ για την άρδευση της Αργολίδας, όταν λίγους μήνες μετά ο Νομός έχει 

πει το νερό νεράκι;  

4. Υπάρχει ολιστικό σχέδιο εκμετάλλευσης και συνεκμετάλλευσης των υδάτινων 

πόρων της Αργολίδας, συμπεριλαμβανομένου και του «Αναβάλου», ώστε να 

δοθεί μια και καλή απάντηση στην απειλή της ξηρασίας που αντιμετωπίζει ο 

Αργολικός κάμπος; 

5. Τι σκοπούς έχουν σχετικά με την τραγική κατάσταση που βιώνουν οι 

ΤΟΕΒ/ΓΟΕΒ και οι ίδιοι οι αγρότες, «Ανάβαλο», βιώνουν την μετακύλιση του 

ενεργειακού κόστους, την συσσώρευση χρεών στην ΔΕΗ και το υψηλό κόστος 

παραγωγής; 

 

 

Ο Ερωτώντες  Βουλευτές  

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Κόκκαλης Βασίλης 

 

Πούλου Παναγιού 

 

 




